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واکنش منفی سخنگوی دولت به نامه 
»ابطال« قالیباف

علی بهادری جهرمی سخنگو و دبیر هیئت دولت با اشاره به 
اظهارنظر هیئت تطبیق مجلس شورای اسلامی پیرامون 
مصوبــه ارزی دولت گفت: اجرای قانون و رفتار قانونمند 
از افتخارات این دولت اســت؛ مصوبه دولت در خصوص 
نرخ تســعیر ارز جهت محاســبه خوراک و محصولات 
شرکت های پالایش نفت و پتروشیمی هم در چارچوب 
قانون تنظیم شــده اســت و مغایرتی با قوانین مصوب 
مجلس محترم ندارد.سخنگوی دولت در توضیح بیشتر 
این موضوع گفت: نرخ ســامانه معامــلات الکترونیکی 
)ای تی اس( نتیجه مطالعات ارزی انجام شــده در سامانه 
نیماســت و این عبارت مغایرتی از جهت محاســبات با 
بنــد )ص( تبصره )۱( قانون بودجه ســال ۱۴۰۱ ندارد.

بهادری جهرمی تصریح کرد: علاوه بر این، اظهارنظر هیئت 
تطبیق مجلس، به استناد قانون بودجه ۱۴۰۱ بعد از اتمام 
ســال، عملاً بلاوجه است چراکه مصوبه مزبور اجرا شده 
است و نمی توان معاملاتی را که بر مبنای مصوبه قانونی 
انجام شده است، ابطال کرد.دبیر هیئت دولت ادامه داد: 
در قانون بودجه امسال نیز به خلاف بودجه سال گذشته 
تأکیدی بر نرخ سامانه معاملات الکترونیکی نشده است 
و مصوبــه مجلس در این مورد به لحاظ ایراد هیئت عالی 
نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام حذف شده است، 
لــذا از این جهت هم اظهارنظر هیئت تطبیق مســتند 
قانونی ندارد.سخنگوی دولت با تأکید به این که مهار تورم 
مأموریت و برنامه اصلی دولت است و انجام این مأموریت 
بدون کنترل و مهار نرخ ارز امکان پذیر نخواهد بود، گفت: 
طبیعتاً عبارت »شناور مدیریت شده« که در قانون احکام 
برنامه دائمی برنامه های توسعه ذکر شده است، بار معنایی 
و حقوقی دارد و به معنای رهاشدگی بازار ارز نیست؛ مصوبه 
دولت هم در همین راســتا و برای مدیریت بازار ارز بوده 
اســت.بهادری جهرمی با ابراز این موضوع که نرخ تسعیر 
یک نرخ حسابداری اســت و در سال های گذشته هم از 
سوی بانک مرکزی تعیین می شده است، گفت: دولت و 
بانک مرکزی بارها اعلام کرده اند که قیمت های جعلی و 
ساختگی کانال های تلگرامی و بازار غیررسمی را به رسمیت 
نمی شناسد؛ دلالان نباید برای بازار ارز نرخ سازی کنند و 
این نرخ مبنای محاسبه رسمی قرار گیرد.وی گفت: برنامه 
دولت به ویژه در سال مهار تورم و مقابله با جنگ اقتصادی 
دشمن، پیشگیری و خنثی نمودن توطئه های دشمنان 
با ثبات بخشــی به بازار و پیش بینی پذیر نمودن آن برای 
فعالان اقتصادی اســت، در این مأموریت مهم انتظار از 
سایر دستگاه ها و رسانه ها این است که با دولت در جهت 
مدیریت صحیح بازار ارز همکاری نمایند.سخنگوی دولت 
با تصریح به اینکه در تصمیمات ارزی باید جوانب مختلف 
موضوع سنجیده شود، گفت: مصوبه دولت که مبتنی بر 
قانون بوده است، زمینه ورود ارزهای صادراتی به چرخه 
اقتصاد در عین توجه به تعیین نرخ منطقی برای فعالان 
اقتصادی و ایجاد انگیزه بــرای تولیدکنندگان را فراهم 
می کند. رهاشدگی بازار ارز علاوه بر این که خلاف قانون 
است، موجب می شود ارزهای صادراتی به چرخه اقتصاد 

بازنگردد و به تورم دامن بزند.

معاون عملیات سپاه خطاب به اروپا: 
با مهره سوخته منافقین، بازی نکنید 

سردار نیلفروشان گفت: ما اهل حساب و کتاب با دشمنان 
هستیم و طلبکار کسی نمی مانیم و طلب مان را وصول 
می کنیم؛ می توانید از رژیم صهیونیســتی بپرسید که 
پاسخ شرارت های سال گذشــته اش را چگونه دریافت 
کرده و نیز به شــکل روزانه دریافت می کند.به گزارش 
تسنیم ســردار عباس نیلفروشــان معاون عملیات کل 
ســپاه در صبحگاه مشترک سپاه محمد رسول الله )ص( 
که به مناســبت هفته مقاومت در لشکر ۲۷ برگزار شد، 
طی سخنانی اظهار داشت: عملیات آزادسازی خرمشهر 
نه تنها در دفاع مقــدس ملت ایران بلکه در جنگ های 
معاصر هم نظیر ندارد. عملیات بیت المقدس زاییده تفکر 
انقلابی و روحیه جهادی رزمندگان ســپاه اسلام است. 
وقتی عملیات بیت المقدس طراحی شد، نهایتا دو راهکار 
اساســی برای هجوم به دشمن پیشنهاد شده بود، تمام 
اصول جنگ کلاسیک دیکته می کرد که عملیات از جبهه 
مقابل دشمن یعنی محور شمال به جنوب شروع شود، 
اما نهایتا فکر انقلابی و جهادی که در ارتش و سپاه شکل 
گرفته بود، تصمیم نهایی بر این شــد که از سمت شرق 
کارون به غرب و از پهلو به دشمن حمله شده و از جبهه 
مقابل به عنوان تلاش پشتیبانی استفاده شود.وی اظهار 
داشــت: در این عملیات دشمن بیش از ۴۰ هزار نیرو و 
بیش از ۲ هزار تانک و نفربر ســازماندهی کرده بود اما 
در نهایت رزمندگان اســلام با رمز یا علی این ابی طالب 
بر دشمن می تازند. جاده اهواز خرمشهر به تصرف سپاه 
اسلام در می آید، دژ دشمن در شلمچه درهم می شکند، 
لشکر ۵ و ۶ زرهی و مکانیزه دشمن که در مقابل قرارگاه 
قدس در جبهه شمالی آرایش گرفته بود از بیم محاصره 
و اسارت عقب نشینی و فرار می کند و خرمشهر به فضل 
الهی آزاد می گردد.وی افزود: به غربی ها هشدار می دهیم 
تجربه های گذشــته را تکرار نکنید و با مهره ســوخته 
منافقین مجدداً بازی نکنید؛ کاری نکنید که چکمه های 
دهه شصت مان را دوباره به پاهایمان کنیم و گرنه دوباره 
مجبور به التماس می شــوید. ما اهل حساب   و کتاب با 
دشمنان هستیم و طلبکار کسی نمی مانیم و طلب مان 
را وصول می کنیم؛ می توانید از رژیم صهیونیستی بپرسید 
که پاسخ شرارت های سال گذشته اش را چگونه دریافت 
کرده و نیز به شــکل روزانه دریافت می کند.وی تصریح 
کرد: این مدعیان حقوق بشــر که امروز دست شــان به 
خون جوانان آلوده است برای اعدام چند نفر که جوانان 
ایــن ملت را به خاک و خون کشــیدند و به حکم عقل 
شــرع و قانون قصاص شده اند، اشک تمساح می ریزند و 
ابراز نگرانی می کنند، در روزهای سخت جنگ و جهاد با 
ارسال سلاح های شیمیایی جان هزار نفر از فرزندان این 
آب و خاک را گرفتند و منافقین کور دل را در دل خود 

جای دادند و این روند هنوز هم ادامه دارد.
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یک فعال اصول گرا تشریح کرد؛
پشت پرده تغییر دبیر شورای امنیت 

ملی
ناصر ایمانی فعال اصولگرا معتقد است رئیسی به دبیری 
شــمخانی در شــورای عالی امنیت ملی تمایل نداشت 
اما »تاکید بر این بود« که شــمخانی دبیر شورا بماند.به 
گزارش خبرآنلاین، ایمانی اظهار کرد: اگر بخواهیم صریح 
صحبت بکنیم واقعیت مطلب این است که آقای رئیسی از 
وقتی رئیس جمهور شدند، از ابتدا خیلی تمایلی نداشتند 
به این که آقای شــمخانی دبیر شورای عالی امنیت ملی 
باشد. ولی تاکید بر این بود که آقای شمخانی دبیر بمانند.

او افزود: طی دو سال گذشته وضعیت ایشان آسیب زننده 
بود به این لحاظ که دبیرخانه شورای عالی امنیت ملی 
و ایشــان تصمیم گیری هایی می کردند ولی در مجموع 
دســتگاه های مربوطــه دولتی به خاطــر آن نگاهی که 
رئیس جمهور به ایشان داشتند خیلی همکاری مناسبی 
نداشتند، بنابراین کارها به نوعی آن طور که باید با سرعت 
پیش نمی رفت، البته آقای شمخانی نگاه مثبتی به آقای 
رئیســی داشتند، ولی خُب ایشان به هر دلیلی تمایل به 
دبیر بودن ایشان نداشتند این وضعیت یک مقدار ناپایدار 
بود تا این که داســتان عربستان و رفتن به چین مطرح 
شــد. به هر حال برخی از کســانی که در دولت حضور 
دارند اینکــه وزارت خارجه نخواهد در مذاکرات صلح با 
عربستان و همین طور با کشورهای دیگر عربی پیش قدم 
شــود و شورای عالی امینت ملی وارد عمل شود، خیلی 
برایشان خوشایند نبود و شاید این موضوع این جابه جایی 
را تســریع کرد. ایمانی گفت: ببینید در مورد مذاکره با 
عربســتان یک اتفاقات دیگری هم افتاد و نظر خاص بر 
ایــن بود که یک مقداری وزارت خارجه پیش قراول این 
مذاکرات نشود و شورای عالی امنیت ملی این مذاکرات 
را پیش ببرد، آن چنان که در دو سال گذشته مذاکرات با 
عربستان به طور محرمانه درعراق انجام می شد و وزارت 
خارجه در اصل ماجرا نبود. یک مقداری تاکیدات براین 
بود که شورای عالی امنیت ملی و شخص آقای شمخانی 
دراین حوزه فعال شوند که این هم برای برخی ها در دولت 
خوشایند نیست. شاید این موضوع هم آن نگاهی که بین 
آقای رئیســی و آقای شمخانی بود را تعمیق کرد.به نظر 
من این تحلیل که بگوییم چون آقای رئیسی با مذاکرات 
برجام موافق نیست و به این دلیل این جابه جایی را انجام 
داده درست نیست. نمی توان گفت آقای رئیسی مخالف 
مذاکرات و مخالف برجام است البته که شاید ایشان تحلیل 
خیلی دقیقی از مذاکرات برجام به لحاظ پیچیدگی آن 
نداشته باشند، ولی مخالف برجام نیستند و نمی توان این 
تغییر را به این موضوع ربط داد. من این تحلیل را قبول 
ندارم. درحال حاضر به نظر من شورای عالی امنیت ملی 
خیلی تضعیف شده در حالی که جایگاه آن خیلی می تواند 
بالاتر از این باشــد.این جا شورای عالی امنیت ملی برای 
هماهنگی دستگاه های دولتی و همین طور قوه قضاییه 
و مجریه خیلی می تواند نقش ایجاد کند برای اینکه در 
شرایط خاص و سنگین بین المللی که ما قرار داریم یک 
حرف زده شود. در حال حاضر شورای عالی امنیت ملی 
این نقش را نداشــته و شاید بخشی از آن برمی گردد به 
همان مسئله ای که بنده برای دو سال گذشته گفتم بنده 
از نزدیک شــاهد بودم مکاتبات و اظهارنظرهای زیادی 
از ســوی دبیرخانه شــورای عالی امنیت ملی حتی به 
دستگاه های مختلف دولت و خود رئیس جمهور صورت 

می گرفت که عملا خیلی فایده ای نداشت. 

سرلشکر باقری:
جمعیت از ارکان اصلی قدرت است

سرلشکر محمد باقری رئیس ستاد کل نیرو های مسلح 
صبح دیروز )شنبه( در همایش فرماندهان و مسئولان عالی 
نیرو های مسلح که به مناسبت روز ملی جوانی جمعیت در 
ستاد فرماندهی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی برگزار شد، 
گفت: سیاست های کلی جوانی جمعیت را فرمانده معظم 
کل قوا امام خامنه ای )مدظله العالی( در سی ام اردیبهشت 
ســال ۱۳۹۳ ابلاغ کرده انــد و در ۲۴ آبان ۱۴۰۰ قانون 
حمایت از جوانی جمعیت تصویب شد.به گزارش فارس، 
سرلشکر باقری با بیان اینکه الحمدلله مسیر کاملاً شفاف و 
مشخص است و امیدوارم که برنامه ها در این مسیر با تمام 
توان اجرا و موانع موجود برطرف شود، گفت: خوشبختانه 
در دولت جدید نیز جلسه شورای عالی جوانی جمعیت 
به صورت منظم برگزار می شود.رئیس ستاد کل نیرو های 
مســلح در ادامه تأکید کرد: پیشرفت و توسعه مستلزم 
ایجاد قدرت است و »جمعیت« یکی از ارکان اصلی قدرت 
محسوب می شود.وی به موضوع توسعه نامتوازن جمعیت 
اشاره و عنوان کرد: در مباحث نظری، »زیاد بودن جمعیتی 
که به طور ناموزون نسبت به امکانات موجود توسعه کمّی 
پیدا کرده اســت و از لحاظ، کیفی نیز امکان ارتقای آن 
نیست، به عنوان سربار مطرح می شود«، به هیچ عنوان با 
امکانات و ویژگی های سرزمین پرمنابع ما هم خوانی ندارد.

سرلشکر باقری گفت: طبق مطالعاتی که انجام شده است، 
سرزمین ارزشمند ما حداقل دو برابر جمعیت فعلی امکان 
حمایــت از مردم و ایجاد زندگــی آبرومند برای مردم را 
دارد؛ لذا اگر منابع درســت مدیریت شود، امکان داشتن 
این جمعیت با همه ویژگی های کیفی فراهم خواهد بود.

رئیس ستاد کل نیرو های مسلح با اشاره به تأثیر جمعیت 
در رشد اقتصادی، توسعه علم و فناوری و سایر عرصه ها 
گفــت: در دوران دفاع مقدس حدود پنج میلیون و ۲۰۰ 
هزار نفر از جمعیت جوان کشور وارد جبهه حق علیه باطل 
شدند و برای ایران اسلامی جانفشانی کردند. از این تعداد، 
۲ میلیون و ۲۰۰ هزار نفر بسیجی، ۲ میلیون و ۳۰۰ هزار 
نفر سرباز و حدود ۷۰۰ هزار نفر از پایوران نیرو های مسلح 
و جهاد ســازندگی بودند که از جمعیت جوان کشورمان 
محسوب می شدند.وی به وجود خانواده های دارای چند 
فرزند شــهید در دوران دفاع مقدس اشــاره و بیان کرد: 
وجود این شــهدا به برکت جمعیت کافی بود که دارای 
ویژگی هایی همچون فداکاری، ایمان، شجاعت و اعتقاد 
اســلامی انقلابی بودند و این ها با حضور در جبهه، کارها 

را به پیش می بردند.

خبر

همدلی| روز گذشــته دوبــاره در مرزهای 
غربی کشور صدای گلوله برخاست. از زمانی 
که نیروهای طالبان کنترل افغانستان را در 
دســت گرفته اند این اولین بار نیست که در 
مرزهای غربی ایران درگیری ایجاد می شود. 

روزگذشته نیز 
در حــوزه هنــگ مــرزی زابــل اقدامات 
تحریک آمیــز نیروهای طالبان باعث شــد 
که بین نیروهای مرزی ایــران و این گروه 
آتش تبادل شــود. کار تــا آنجا پیش رفت 
که نیروهای مرزی ایران از آتش ســنگین 
توپخانه ای استفاده کردند. فرمانده انتظامی 
کشــور در پیامی به مرزبانان کشور دستور 
داد از مرزهای کشــور جانانــه دفاع کنند. 
هرچند تا لحظه نــگارش این گزارش آمار 
دقیقی از شــهادت مرزبانان ایرانی منتشــر 
نشده اما برخی رســانه ها شهادت مرزبانان 
ایرانــی را تایید کرده اند. ایــن درگیری در 
حالی رخ داد که چندی پیش هم نیروهای 
یکی از گروهک های تروریســتی با حمله به 
یکــی از برجک های مرزی ایران در شــرق 
کشور منجر به شهادت مرزبانان و سربازان 

وظیفه و جوان مرزبانی شدند. 
خبرگزاری ایســنا در خبــری در این باره 
نوشــت: »در پی این درگیری از  ســاعت 
۱۲:۲۰ دقیقه پل ابریشــم توسط نیروهای 
مرزبانی جمهوری اســلامی ایــران با توقف 
یک دستگاه کامیون بر روی این پل مسدود 

گردیده است.«
پل ابریشــم تنهــا راه ارتباطی شــهر زرنج 
افغانســتان با مرز میلک ایران است. نیمی 
از این پــل قلمرو ایران و نیمی از آن قلمرو 
افغانستان به شمار می آید. پل بزرگ ابریشم 
بــر روی رودخانــه هیرمنــد در مجاورت 
روســتای میلک قــرار دارد و ایــن پل از 
گذرگاه های مهم مرزی ایران و افغانســتان 

است. 
دیروز سردار قاسم رضایی جانشین فرمانده 
کل انتظامــی کشــور در ارتباط بــا اقدام 
نســنجیده نیروهای طالبــان در مرز ایران 
گفت: »حدود ســاعت ۱۰ صبح شــنبه )۶ 
خردادماه( نیروهای طالبان از سمت کشور 
افغانســتان بدون در نظــر گرفتن و رعایت 
قوانیــن بین المللی و حســن همجواری با 
انواع سلاح مبادرت به تیراندازی به پاسگاه 
ساســولی واقع در حــوزه هنگ مرزی زابل 
کردند که بــا واکنش قاطعانه مرزبانان دلیر 
و شــجاع فراجا مواجه شدند.« وی در ادامه 

توضیح داد: »بعــد از تیراندازی های طرف 
طالبان، براساس پروتکل های مرزی از سوی 
مرزبان درجه یک تذکرات لازم به نیروهای 
مهاجم داده شده است، اما متاسفانه مجددا 
از ساعاتی بعد تیراندازی شروع و درگیری ها 
ادامــه پیدا کــرد.« جانشــین فرمانده کل 
انتظامی کشــور همچنین عنوان کرد: »در 
پــی شــروع درگیری های مرزی از ســوی 
طالبان، ســردار احمدرضــا رادان،  فرمانده 
کل انتظامــی کشــور، دســتورات قاطعانه 
لازم، بــه مرزبانان ابــلاغ و تأکید نموده اند 
»شــجاعانه و قاطعانه از مرزها دفاع کنند و 
به هیچ احدی اجازه تعدی و نزدیک شــدن 
به مرزها را ندهند.« گفتنی اســت، در این 
دستور تاکید شده است که »نیروهای مرزی 
جمهوری اسلامی ایران به هر گونه تعدی و 
تعرض مرزی قاطعانه پاســخ خواهند داد و 
حاکمان فعلی افغانستان باید در قبال عمل 
نســنجیده و مغایر با اصول بین المللی خود 

پاسخگو باشند.«
خبرگزاری تســنیم موارد زیــر را با عنوان 
»جزئیاتی جدید از درگیری مرزبانان ایرانی 
و طالبان« منتشــر کــرد: ۱- این درگیری 
ظهر روز شنبه در مرز سیستان و بلوچستان 
ایــران و ولایت نیمــروز افغانســتان، و در 
مناطقی مانند اطراف روســتاهای ساسولی، 
حاتــم و ماککی رخ داده اســت. ۲- در این 
درگیری از ســلاح های سبک و نیمه سبک 
و توپخانه اســتفاده شــده است با این حال 
اخبار مبنی بر بهره گیری نیروهای ایرانی از 

موشک کاملًا کذب اســت. ۳- اخبار مبنی 
بر هدف قرار داده شــدن فرودگاه زرنج در 
افغانستان توسط نیروهای ایرانی غیرواقعی 
و کذب است و درگیری ها در همان اطراف 
مناطقی که در بند یک آمد، به وقوع پیوسته 
است.۴- پس از شروع درگیری ها مکاتبات و 
تماس هایی میان سفارت ایران در افغانستان 
و وزارت دفاع دولت طالبان برقرار می شود. 
بر همین اساس این درگیری ها پایان یافته 
و دو طرف مشغول بررسی چرایی این تنش 

هستند.
بعد از ایــن منابع مختلف گزارش دادند که 
مقامات ایران و طالبان شروع به بررسی ابعاد 
ایــن ماجرا کردند. گفته شــد که در تهران 
نیز مقامات وزارت امور خارجه با ســفارت 
افغانســتان در تهران تماس گرفتند. اما در 
گزارش های  طالبان  رســانه های  افغانستان 
دیگری از ماجرا داشــتند. آنان در اخباری 
کذب مدعی می شــدند که نیروهای طالبان 

وارد ایران شده اند. 
سخنگوی وزارت کشور طالبان نیز در توییتر 
نوشــت: »امروز در مربوطات ولایت نمیروز 
نیروهای سرحدی ایرانی به طرف افغانستان 
شــلیک کردند که با واکنش متقابل مواجه 
شــدند. در جریان نبرد از هر دو طرف یک 
یک فرد کشــته و تعدادی زخمی شــدند 
موضــوع به بزرگان هر دو طرف رســیده و 

اکنون وضعیت تحت کنترل می باشد.«
با این حال درباره شــهادت مرزبانان ایرانی 
نیز برخی رســانه های داخلــی آن را تایید 

کردند. صابرین نیوز نیز از شهادت مرزبانان 
ایران خبر داد اما جزییات بیشــتری در این 

باره منتشر نشد. 
شروع تنش از سمت طالبان 

جلیل رحیمی جهان آبادی عضو کمیسیون 
امنیت ملــی مجلس در گفت وگــو با ایلنا، 
درباره تنش میــان نیروهای نظامی ایران و 
طالبــان در مرز نیمروز گفت: »تنشــی که 
امروز)شــنبه( ایجاد شــد، عمدتا از سمت 
طالبان بوده اســت و نیروهــای ما به رفتار 
متقابل پرداختند. شــروع تنش از ســمت 
طالبــان بــوده و نیروهای ما صرفا پاســخ 

داده اند.«
این عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی مجلس شورای اسلامی خاطرنشان 
کرد: »متاســفانه از زمــان روی کارآمدن 
طالبان ما شاهد بعضی اقدامات غیرعقلانی 
و تنش هــای مــرزی بوده ایم، عمــده این 
مشکلات به عدم آشنایی مرزبانان و نیروهای 
طالبان که در مناطق مرزی مستقر هستند، 
بازمی گردد که با حــدود مرزی و قوانین و 

پروتکل های مرزی خیلی آشنایی ندارند.«
وی تاکیــد کــرد: »طالبان با بســیاری از 
الزاماتی که به لحاظ قانونی منعی برای آن 
وجود ندارد و یا بسیاری از رفتارهایی که در 
عرف دیپلماتیــک و یا قوانین مرزبانی رایج 
اســت، چالش پیدا می کنــد و گاهی اوقات 
در قبال نیروهای ما رفتارهای ایذائی انجام 
می دهد اما ایران با صبر، متانت و حوصله با 

رفتارهای طالبان برخورد کرده است.«
رحیمــی جهان آبادی عنوان کــرد: »اخیراً 
در مناطق مرزی شــرقی خودمان به خاطر 
امنیت خودمان بــرای اینکه بتوانیم کنترل 
بیشتری داشــته باشیم در بعضی از مناطق 
احــداث دیوارهای مرزی، ســیم خاردار و 
ایجــاد موانع در دســتور کار ارتش ما قرار 
گرفته اســت، بــرای این که اســتحکامات 
مرزی داشته باشیم. طالبان در این خصوص 
علیرغــم این که هفته پیــش هیأت هایی از 
ما در کابل حضور داشــتند )چه هیأت های 
دیپلماتیک، چه هیأت های نظامی، مرزبانی 
و ستاد کل نیروهای مسلح( و علی رغم قول 
مساعد و توافقات فی مابین بازهم رفتارهای 
ایذائی و چالشــی انجام می دهد. مرزبانی ما 
این رفتارها را با صبر و متنانت پاسخ می دهد 
اما گاهی اوقات چاره ای جز پاسخ مرزی به 
ایجاد تنش نیست. اگر حمله ای به مرزبانی 

ما شود، نیروهای ما پاسخ می دهند.«

اقدامات تحریک آمیز طالبان در مرزهای ایران به درگیری انجامید 
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همدلی| علیرضــا زاکانی چهره جنجالــی مورد حمایت 
اصولگرایان که توانســت به شــهرداری تهران برسد حالا 
هر روز در این منصب خود با حاشیه های مختلفی روبه رو 
می شود. او که مدعی برخورد با قانون  شکنی و فساد بوده 
حالا گزارش های رســمی و تایید شده نشان می دهد که 

قانون شکنی و فساد تا یک قدمی او پیش رفته است. 
علیرضا زاکانی شهردار تهران به تازگی در جمع خبرنگاران 
درباره بازداشت اعضای دفتر خود گفته: »یکی از مواردی 
کــه بود درباره آن هم جنجــال کردند این بود که ما پنج 
نفر را کشــف کردیم و با آن ها برخورد شد که آن ها را به 
دفتر ما انتســاب می دادند. این اشتباه بود آن ها ربطی به 

دفتر ما نداشتند.«
زاکانی اضافه کرد: »کســی که از دفتر ما دســتگیر شــد 
موضوعش فســاد نبود. بلکه موضوع خرید اسلحه از شبکه 
اسلحه بود که دســتگاه های امنیتی وارد شدند و ماجرا را 
بررســی کردند. آن برادر دستگیر شــده هم بسیار برادر 
خوبی بود کسی که به او اسلحه فروخته بود گفته بود که 
مجوز اسلحه را برای تو می گیریم و این فرد به امید مجوز 
این اسلحه را خریده بود. بعدا هم دستگاه های امنیتی آن 
را بررسی کردند و او هم آزاد شد.« حالا بسیاری این سوال 
را مطرح کرده اند که چرا یک عضو دفتر شــهردار تهران 
در پی خرید اســلحه چه با مجوز و چه بدون مجوز باشد؟ 
چه مســئله و ضرورتی وجود داشــته که باعث شده یک 
کارمند اقدام به خرید اســلحه کند؟ این ها سوالاتی است 
که شهردار تهران درباره آن توضیح نداده است و جزییات 

بیشتری هم درباره بازداشت این فرد منتشر نشده است.
ماه گذشته بود که مهدی عباسی عضو شورای شهر تهران 

با بیان این که عناصری در ســال گذشــته نیــز در دفتر 
شــهردار تهران بازداشت شده بودند، اظهار کرد: »سوالاتی 
مطرح اســت که چه کســانی، این افراد را وارد شهرداری 
کرده و به آنها مســئولیت داده اند و این افراد با چه کسانی 
روابط مالی دارند؟« عضو شــورای شــهر تهران ادامه داد: 
»افرادی هســتند که از آنها اخاذی شده و مورد ظلم قرار 
گرفته اند و اگر صلاح دیده شــود، آمادگی دارند در صحن 
شــورا حاضر شــوند و باید این اتفاقات رمزگشایی شود .« 
عباســی تاکید کرد: »خلاف واقع را پشــت سر هم تکرار 
کردن شــاید افکار عمومی را قانع کند، اما برای بنده باور 
کردنی نیســت.« رئیس کمیســیون شهرسازی و معماری 
شورای شــهر تهران در پایان تصریح کرد: »اگر هر فردی 

احساس می کند مطالب من خلاف واقع است و شهرداری 
طیب و طاهر است، جلسات آینده شورا وجود دارد و بنده با 
مستندات حضور خواهم یافت.« به تازگی هم گزارش هایی 
از یک فساد گسترده در شهرداری تهران منتشر شده است.  
ناصر امانی، عضو شــورای شهر تهران در خصوص سرانجام 
پرونده فســاد ۲۰ هزار میلیارد تومانی که شهردار تهران و 
سخنگوی شــهرداری در خصوص آن صحبت کرده بودند، 
گفته: »در ابتدا سخنگوی شــهرداری تهران اعلام کردند 
که پرونده فسادی در شهرداری تهران کشف کردند که به 
اندازه نصف بودجه شهرداری یعنی حدود ۲۰ هزارمیلیارد 
تومان است که این عدد برایم عجیب و تکان دهنده بود.« 
به گزارش ایسنا، وی با تاکید بر اینکه شهردار تهران نیز در 
مصاحبه مطبوعاتی خود از این پرونده ۲۰ هزار میلیاردی 
ســخن گفتند، افزود: »آقای زاکانی با سخنان خود وجود 
چنیــن پرونده ای را تأیید کردند و ما منتظر هســتیم که 
گزارشــی را در این خصوص به شــورای شهر ارائه بدهند 
و یا در راســتای تنویر افکار عمومی، جزئیات بیشــتری از 
این پرونده را منتشــر کنند.« امانی در پاسخ به این سوال 
که آیا از شــهرداری درخواست جزئیات پرونده را داشتید؟ 
گفت: »در فضای رســانه ای از آنها خواستیم که گزارش را 
به اعضای شــورای شهر تهران به عنوان نماینده مردم ارائه 

بدهند؛ اما تاکنون که مطلبی به ما نرسیده است.«

بازداشت عضو دفتر شهردار تهران به جرم خرید اسلحه!

در دفتر زاکانی چه خبر است؟

احمد علیرضا بیگی، نماینده مردم تبریز، اســکو و آذرشهر 
در مجلس یازدهم و نماینده افشا کننده دریافت خودروهای 
شاسی بلند اعطایی از جانب وزارت صمت توسط نمایندگان 
درباره آخرین ابعاد ایــن موضوع گفت: برخی نمایندگان با 
اسامی از قبیل دفترداران، رانندگان، عروس و دامادشان این 
خودروها را دریافت کردند. بنابراین این نمایندگان نســبت 
به قباحت این کار آگاهی داشــتند و می دانستند این اقدام 

برازنده خانه ملت نیست.
به گزارش منیبان، او در ادامــه اظهار کرد: »امضای رئیس 
منابع انسانی معاونت اجرایی وقت مجلس پای نامه خانمی 
که شــرکت صوری و جعلی به نام وی تشــکیل شده دیده 
می شــود. دقت کنید کــه »امضای یک مقام ارشــد اداری 
مجلس« در کنار امضای خانمی اســت که در کوهدشت در 
حال زراعت اســت و شــرکت به نام این خانم و خواهرش 
ثبت شــده و روح شان هم از این موضوع خبر ندارد. شرکت 

خودرویی مذکــور بر خلاف فرمان ۸ ماده ای رئیس جمهور 
واگذاری خودرو را خارج از سامانه عمومی انجام داده است،  
باید به این تخلف رسیدگی شود که در این واگذاری خلاف 

مقررات، مشتری خود را چگونه انتخاب کرده است.«
 ایــن نماینده مجلس گفت: مشــتری شــرکت خودرویی 
متخلف در این پرونده، یک شــرکت صوری و جعلی اســت 
چگونــه یک شــرکت صوری طــرف قرارداد این شــرکت 
خودرویی قرار گرفته اســت؟ آیا مقررات اجازه می دهد که 
شــرکت خودرویی متخلف با شرکتی که یک میلیون تومان 
سرمایه دارد و مدیرعامل و رئیس هیات مدیره دو خواهری 
هستند که در کوهدشت مشغول زراعت هستند و روح شان 
خبر از این موضوع ندارد قرارداد تنظیم کنند؟ این شــرکت 
از جانــب معاونت اجرایــی مجلس طرف قرارداد شــرکت 
خودرویــی متخلف قرار گرفته اســت. این اقدامات بســیار 
عجیب اســت که چطور حیثیت مجلس در سایه سوءتدبیر 

به بازی گرفته شــده اســت.در کنار توجه به نقش و سهم 
نمایندگان مجلس در این مساله باید به این نکته هم توجه 
داشــت که چه کســانی نمایندگان را به سمت این موضوع 
ســوق دادند و زمینه این تخلف را فراهم کردند متاســفانه 
باید تاکیــد کنم که این اقدام جز با زمینه چینی ســاختار 
اداری مجلس نمی توانســت رخ دهد. یعنــی این تخلف از 
جانب شاکله اداری مجلس سازمان دهی شد.آنچه رخ داد در 
خوش بینانه ترین حالت ممکن محصول سوءمدیریت رئیس 
مجلس بود. این سوءمدیریت سبب این وضعیت شد چرا که 
پیش بینی نکردند این موضوع می تواند برای نهاد مجلس چه 
تبعاتی داشته باشد. هرچند که کسانی که سازمان دهی این 
تخلف را برعهده داشــتند می دانستند چه تبعاتی به دنبال 
این قضیه اســت و این موضوع به یک رســوایی می انجامد. 
دقیقا به همین دلیل هم کســانی که در این تخلف دســت 

داشتند با اسامی غیر این خودروهای را دریافت کردند.

علیرضا بیگی:  نمایندگان به زشتی عمل خود آگاه بودند 

ابعاد جدیدتر از شاسی بلندگیت!


